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Struktura/členění práce: 
Bakalářská práce má celkově 59 stran. Je členěna na teoretickou a praktickou část. Teoretická 
část se zabývá historií antikoncepčních metod, hormonálním řízením menstruačního cyklu a 
popisem jednotlivých antikoncepčních metod, včetně jejich výhod či případných rizik. 
Praktická část obsahuje popis metodiky výzkumu a následně jeho vyhodnocení. 

Literární zdroje, citace a jejich použití: 
Autorka použila pro zpracování práce dostatečné množství literárních zdrojů. Literární zdroje 
jsou citovány odpovídajícím způsobem. 

Výsledky a jejich zhodnocení: 
V rámci vlastního výzkumu autorka v práci využila dotazníkové šetření o 8 otázkách, při 
kterém oslovila 150 žen. Dále využila pro sběr dat rozhovory o 9 otázkách se 7 ambulantními 
gynekology. Výsledky výzkumu jsou popsány slovní formou, v případě dat získaných 
dotazníkovým šetřením i formou tabulek a grafů. 

Formální úroveň: 
Po formální stránce má práce několik nedostatků, které snižují celkovou kvalitu práce. 
Skladba slov ve větách je místy nevhodně volená a činí text obtížněji srozumitelným. V práci 
se vyskytují i gramatické chyby, např. ve skloňování. Přehlednost práce také ztěžuje 
nedostatečné odsazení jednotlivých podkapitol a nekonzistentnost v odsazování odstavců. 

Splnění cílů práce: 
Vytyčené cíle práce byly splněny. 

Otázky a připomínky školitele: 
Výběr vzorku respondentů pro šetření názorů a zkušeností žen s hormonální antikoncepcí 
považuji za omezeně reprezentativní. 
V rámci závěru shrnujete část svého výzkum výrokem, že většina žen má s užíváním 
hormonální antikoncepce dobré zkušenosti, pociťuje pouze pozitivní účinky a doporučuje její 
užívání i dalším ženám. Ráda bych se Vás zeptala, zda si myslíte, že by byly výsledky 
shodné, pokud byste do dotazníkového šetření zahrnula i ženy, které v minulosti hormonální 
antikoncepci užívaly a nyní j i už neužívají. 
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Co by mohlo byl příčinou výrazně nižšího využívání nitroděložního tělíska jako 
antikoncepční metody u pacientek z ambulance v Hradci Králové oproti pacientkám z Prahy a 
Tůmova? 

Celkové hodnocení: 
Práce, i přes jisté nedostatky ve formální stránce a metodice výzkumu, splňuje předepsané 
náležitosti a doporučuji ji k obhajobo. 

V Hradci Králové dne 15. 8. 2020 
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